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KDO JE 

MARKO MILJKOVIĆ ?
In kaj ga v življenju motivira.

Sem študent 2. letnika magistrskega 
študija in prihajam iz Srbije.
Rad grem v naravo, na morje, se 
ukvarjam z različnimi športi, tudi 
adrenalinskimi. 

V življenju me motivira poskušanje 
in učenje novih stvari, vedno želim 
izboljšati samega sebe in se uspešno 
pripraviti na izzive prihodnosti!

Prodekan za študentska vprašanja je 
predstavnik študentov fakultete.

Zavzema se za dobrobit študentov, 
sodeluje v organih in komisijah (po 
svoji funkciji je član Študentskega sveta 
FL UM in UM ter Poslovodnega odbora 
fakultete).

S člani Študentskega sveta in tutorji 
pripravlja aktivnosti in dogodke z 
namenom kakovostnega in zabavnega 
preživljanja obštudijskega časa.  

Sooblikuje tudi študijski proces in 
prispeva k njegovi kvaliteti.
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Prevzeli ste vlogo v. d. prodekana za študentska vprašanja. Kje vidite svojo 
vlogo? Kakšni so vaši cilji? 
Imam veliko izkušenj v mednarodnem okolju. Te izkušnje želim deliti z vsemi študenti, 
saj bodo dobili širšo sliko in vpogled v to, kakšne možnosti vse obstajajo glede 
njihovega izobraževanja. Želim jim predstaviti možnosti osebne rasti, komunikacijskih 
sposobnosti, sodelovanja z drugimi študenti in profesorji ter zaposlenimi na fakulteti. 

Zakaj ste se odločili za študij logistike? 
Skupaj z bratom dvojčkom, sva se odločila za študij logistike, saj je sestavni del 
našega življenja. Poleg tega je logistika druga najhitrejše rastoča panoga, takoj za IT 
sektorjem. Logistika je prihodnost in vsi smo ji priča!

Oba z bratom dvojčkom sta torej študenta na naši fakulteti. Zakaj odločitev 
za Slovenijo? Zakaj našo fakulteto? 
Slovenija je zelo lepa dežela, ki študentom ponuja različne možnosti in ugodnosti, kot 
so prehrana v različnih restavracijah, prevozi, narava, razni dogodki, potovanja itd. Ko 
sva izvedela, da je Univerza v Mariboru med 4 % najboljših univerz na svetu, naju je to 
še dodatno motiviralo.
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Kaj na fakulteti vam je všeč? Za kaj si boste prizadevali, da spremenite? 
Na fakulteti mi je všeč, da nas učijo interdisciplinarna znanja, da imamo dostop do raznih baz podatkov, programov, ki jih 
uporabljamo, debatiramo, delamo študije primerov itd. Sodelovanje in medsebojno povezovanje je za nas študente zelo 
pomembno.

Vaše sporočilo našim študentom
Samo naprej je treba, vsako delo, vsak trud se poplača in je na koncu cenjen. Poiščite nekaj, kar vas 
motivira, nadaljujte in ne odnehajte, dokler ne dosežete cilja! Bodite povezani z drugimi študenti 

in si pomagajte. Za vsa vprašanja in predloge za izboljšave sem vam na voljo ali se prijavite v 
študentski svet, da skupaj naredimo našo fakulteto še boljšo za prihodnje generacije. 

Uživajte v študiju na univerzi! Srečno!


